
Protokoll nr 7
vid sammanträde den 8.3 1976
i Djurgårdens IF:s Överstyrelse på Stadion.

Närvarande: Rudolf Walldén, ordf., 
Roland Erixon, 
Reine Gustafsson, 
Kaj Alm, 
Hilding Lövdahl, 
Rolf Theblin, 
Bengt Stagman, 
Suzanne Dettner/Mathiasson, 
Lennart Oberg, 
Karl Liliequist, sekr.

Från kansliet närvarande: Bo Andersson
Från ishockeysektionen närvarande: 

Ulf Adelsohn, 
Pelle Bergström, 
Hans Mild, 
Hans Swedberg 
och under sammanträdets senare del 
även Eddie Wingren.

§ 90: Ishockey-ekonomi:
I och med att föreningens representationslag i ishockey 

tvingats till degradering för första gången i dess historia och fort
sättningsvis kommer att spela i serien under mästerskapsserien hade 
det ansetts nödvändigt att med sektionsstyrelsen ta upp en diskussion 
kring ishockeyns ställning inom föreningen. Ett ställningstagande 
var så mycket mer motiverat med hänsyn till att sektionen för andra 
året i följd gått med ett väsentligt underskott.

Sektionsordföranden Ulf Adelsohn medgav det faktiska 
förhållandet av stora underskott och orienterade om diverse poster, 
som slagit slint i förhållande till vad som budgeterats. Mot bakgrund 
av ett beräknat underskott på c:a 300.000 kr. för senaste säsongen 
ifrågasatte Rudolf Walldén om föreningens ambition kunde vara att 
bara gå vidare och därmed riskera ytterligare förlustverksamhet.

Ulf Adelsohn föredrog ett förslag till värvningsavtal 
för klubbar tillhörande Serieföreningen (SE) enligt vilket ”illegala” 
värvningar skulle drabba vederbörande med böter på 240.000 kr. och 
utbad sig att i föreningens namn få ratificera detta avtal vid kom
mande veckohelgs möte i ES. I fråga om risken för Djurgården att få 
se sina spelare försvinna till andra klubbar meddelades, att några 
spelare hade kvar av sin kontraktstid även nästa säsong och att över 
huvud taget ingen spelare kunde gå med mindre än Ulf Adelsohns namn
teckning på övergångshandlingen. Han betonade att flera av spelarna 
förklarat sig beredda gå ner i ekonomiska krav därest det blir spel 
i DIF i den lägre serien men att spelarna också i god tid ville veta 
målsättningen.

Sedan kassören Eddie Wingren infunnit sig med redo
görelse för vilka poster, som blivit väsentligt mera betungande än 
budgeten (bl.a. rese- och materialkostnader samt Ahearne cup) beslöts, 
att kansliet i samråd med Wingren och efter siffergranskning av för
eningens revisorer skall göra en sammanställning av säsongens verk
samhet jämte en budget för en säsong i div. I. Resultatet härav
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skall föreligga klart inom 14 dagar för att då tas upp till prövning 
inom ÖS och ishockeystyrelsen. Till dess uppmanade Rudolf Walldén 
att Ulf Adelsohn avvaktar med några besked till spelarna.

I en inlaga begärde Ulf Adelsohn att en auktoriserad revi
sor skulle gå igenom samtliga utanordningar och kontrollera dem mot 
fattade beslut samt ifrågasatte i 16 punkter (11+5) vilka och vad 
som låg bakom dessa. Avslutningsvis begärde Rolf Theblin orientering 
om hur ett besked i protokoll från mitten av februari att inga 
större utgifter nu var oreglerade kunde stämma mot dagens brist
situation med ett bakslag på 100.000-300.000 kr. Eddie Wingren 
svarade, att nya utgiftsposter därefter kommit till och att bristen, 
sedan han reglerat 5 återstående matcher, kunde komma att ligga 
kring 100.000-150.000 kr. I fråga om hur sektionens låneskulder 
kring 300.000-strecket skulle avvecklas kunde Theblin ej för dagen 
ges något uppmuntrande besked.

Efter inlägg även av Pelle Bergström, Hans Mild och Hans 
Swedberg - vi får banta A-lagstruppen till 22 man och även minska 
antalet junior- och pojklag till omkring 15 mot nuvarande 23-24) 
och därtill hoppas, att elitserien utökas till 12 lag och Djur
gården räddas kvar i högsta serien - avslutades denna del av 
dagens ÖS-sammanträde med ett tack till de närvarande ishockeyleda
möterna uttalat av Rudolf Walldén.
§ 91: Godkänd avtalstext:

Beslöts att i princip godkänna det förslag till avtals
text för ett anti-värvningsavtal inom serieföreningen i ishockey (SE) 
dock först sedan vissa punkter juridiskt prövats genom försorg av 
föreningsordföranden. Fullmakt för Ulf Adelsohn med Pelle Bergström 
som ersättare utfärdas härefter att teckna i föreningens namn.
§ 92: 12 mars-högtidsfirande:

Meddelade klubbmästaren Hilding Lövdahl, att alla de
taljer var klara inför firandet av föreningens födelsedag den 12 
mars med dels en uppställning vid Djurgårdsstenen på Skansen dels 
med ett samkväm med måltid i klubblokalen på Stadion. Traditionella 
arrangemang på Skansen ordnas av Karl Liliequist och tal hålles 
vid Stenen av Rudolf Walldén.

Från Djurgårdens Supporter Club föredrogs att man ur 
fonden för Folke Engströms minne beslutat ställa 200 kr. till för
fogande för ett stipendium till av ÖS föreslagen lovande ungdom. 
Beslöts utse Lotta Crispin (konståkningsflicka på 14 vårar) som 
ÖS:s kandidat.
§ 93: Ingen medverkan i hushållsbroschyr:

En i privat regi tillkommen reklambroschyr, avsedd att 
utdelas till 500.000 hushåll i Stockholm och med presentation av 
Djurgården, AIK och Hammarby och finansierad genom annonser, dis
kuterades med utgångspunkt från att annonserna kunde vara sådana 
som normalt ”betjänar” Djurgårdens IF och därför försvinner ur 
föreningens egen inkomstkälla. På Bengt Stagmans bestämda avstånds
tagande beslöts att föreningen skall tacka nej till medverkan i 
reklambroschyren och att meddelande härom även skall lämnas AIK 
och Hammarby.
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§ 94: Fotboll:
Bland korta rapporter från fotbollsfronten kan nämnas Bengt 

Stagmans besked att annonsackvisitionen för programmet redan givit 
c:a 80.000 kr. i order med möjlighet till en slutsumma kring 100.000-
strecket.

I fråga om nya spelare kunde rapporteras, att kort karens 
medgivits av Sundsvalls GIF och Nyköpings BIS för Anders Grönhagen 
resp. Björn Carlsson och att övergångssummorna låg inom vad som kan 
betraktas som acceptabla belopp.
§ 95: Nej till böss-skrammel:

Med förfrågan från Supporterklubben om tillstånd att vid 
fotbollsmatcherna få samla in pengar genom böss-skrammel bifogades 
att sådant tillstånd getts av polismyndigheten och fotbollssek
tionens styrelse. Detta oaktat beslöts att ej medge Supporterklubben 
begärt tillstånd med motivering att sådan insamling dels var svår
kontrollerad dels kunde ge intryck av en förening i yttersta armod.

Samtidigt beslöts på förfrågan meddela, att Supporterklubben 
var välkommen att hålla sina årsmöten och andra styrelsesammanträden 
på Stadion i DIF:s lokal, som således endast stängs för fester och 
stå-hej-arrangemang. Fältöverstens lokaler anvisas som ett bättre 
alternativ.
§ 96: Varuhuslotterier:

Beslöta ansöka om tillstånd hos Länsstyrelsen att få anordna 
två varuhuslotterier för föreningens ungdomsverksamhet, varav det ena 
omfattande lotter för 20.000 kr. och det andra för 15.000 kr.

Till föreståndare utsågs Lennart Öberg.
§ 97: Bingo-ärenden:

Förelade Kaj Alm ett förslag till avtal om bingomedverkan 
med Lars Magnus Wester i 7 punkter av den 18.2.76 och godkänt av W.

Rapporterade Kaj Alm om de fortsatta förhandlingarna med 
Riksbingo, vilka torde klarna mera efter årsmöte den 17/3.

Uppdrog Rudolf Walldén åt Bengt Stagman att fortsätta jakten 
efter för bingospel lämpliga lokaler.
§ 98: Rum för bandy:

Förevisade Rolf Theblin ritningar av läkarerummet i planerad 
omgestaltning under Sturegatsläktaren på Stadion. Beslöts att lokalen 
skall ställas till husvilla bandysektionens förfogande.

I sammanhanget diskuterades ombyggnaden inom klubblokalens 
övre etage med utgångspunkt från att kanslipersonalen kommer att bli 
utökad med begärd kraft från AMS. En ombyggnad skulle närmast inne
bäras att ”finrummet” mellan ÖS- och fotbollsrummen omdisponeras så, 
att det kan delas mellan att vara arbetsrum för Bo Andersson och på 
andra tider fortsätta att vara representationsvärdigt. Rolf Theblin 
uppdrogs att fortsätta planerandet.
§ 99: Antecknades att vårnumret av ”Djurgårdaren” numera distribuerats 
till föreningens samtliga medlemmar och att nästa sammanträde skall 
äga rum den 22/3 1976 kl. 18.00 på Stadion.

Justeras: Vid protokollet:

(Rudolf Walldén) (Karl Liliequist)



Djurgårdens IF/Överstyrelsen

Tillägg till ÖS-protokoll nr 7 den 8.3 1976:
§ 91 B: Orealistisk fusionstanke i ishockey:

Orienterade Rudolf Walldén om ett förslag om ett samgående 
mellan AIK och Djurgården, vilket diskuterats mellan de två för
eningarnas resp, ishockeyordföranden Lars Norrman (AIK) och Ulf 
Adelsohn (DIF). Enligt dessas mening skulle en specialklubb för 
Stockholms ishockey bildas genom en fusion mellan AIK och DIF.

Utan vetskap om hur de bägge representanterna tänkt sig 
de praktiska lösningarna kunde projektet snabbt bedömas som en 
orealistisk skrivbordsprodukt och förslaget hade också lika snabbt 
förpassats till närmaste sopstation.

Tillägg till ÖS-protokoll nr 8 den 23.3 1976:

§ 113: Inför ny faninvigning:

Meddelade Axel Murray, att den i Hongkong beställda nya 
Djurgårdsfanan aviserats vara leveransfärdig och troligen redan på 
väg till Sverige i sällskap med den reparerade gamla fanan. Murray 
föreslogs av sammanträdet förbereda den ritual, som ingår i ett 
invigande av fanan och att denna akt skall försiggå vid samman
trädet i Förtroenderådet den 24/5 1976.

§ 114: Årsfesten och 85-årsjubiléet:
Föredrogs av Karl Liliequist gjord summering kring 85-års- 

festen på Stadion den 12 mars med som mest anmärkningsvärt en genom
gående dålig uppslutning från sektionsstyrelserna (i några fall helt 
orepresenterade). Detta hade dock ej hindrat en talrik representation 
och en trivsam och högtidlig stämning vid såväl samlingen kring 
Djurgårds-Stenen på Skansen som vid samkvämet och måltiden i 
klubblokalen på Stadion med tal av Rudolf Walldén vid båda dessa 
stationer för högtidlighållandet av föreningens 85-årsdag.

Det antecknades representation med blommor av Riksbingo 
och en gåvocheck från Djurgårdens Supporter Club på kr. 1.000:-
§ 115: Ökad supporterskara:

Rapporterade Roland Erixon från årsmötet i Supporterklubben 
att dess antal medlemmar ökats explosivt senaste året och att därmed 
dess ekonomiska bokslut redovisade en nettobehållning upp emot 
40.000-kronors-strecket. Vid årsmötet hade Roland Erixon fungerat 
som ordförande.

Överstyrelsens tack för klubbens jubileums-gåva (1.000 kr.) 
på 85-årsdagen framfördes vid årsmötet.
§ 116: Råsundakort:

Erbjöd sig Rudolf Walldén att försöka åstadkomma frikort 
på Råsunda Fotbollstadion till samtliga ÖS-ledamöter. Då detta allt 
sedan Råsunda togs i bruk 1936 visat sig helt ogenomförbart, önskades 
Walldén all framgång att celebrera 30-årsminnet med utverkande av 
korten i fråga.
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§ 117: Ekonomi:
Föredrog Reine Gustafsson av Bo Andersson (kansliet) 

framtagen uppgift om föreningens ekonomiska ställning. I anslut
ning härtill meddelades, att de av Riksförbundsbingo AB ”ej uttagna 
kostnaderna" juli-november 1975 med kr. 216.815:15 gällande 
Domino I-Alliansen ännu ej föranlett någon åtgärd i form av önskad 
betalning från DIF/HIF/RIK. Beloppet rapporterades befinna sig i 
säkra händer.
§ 118: Anmälningslotteri:

Meddelade Kaj Alm sig ha blivit orienterad om att ett 
s.k. anmälningslotteri körts i gång i samband med DIF:s bingospel 
i Skärholmen med Lars-Magnus Wester som initiativtagare och utan 
att tillstånd ännu sökts.

Beslöts att hos Polismyndigheten ansöka om vederbörligt 
tillstånd att enligt § 3 i lotteriförordningen få anordna nämnt 
anmälningslotteri. Till lotteriföreståndare skulle utses Lennart 
Öberg. Protokollsutdrag härom vidarebefordras till Wester för hans 
åtgärdande.
§ 119: Annonsärenden:

Meddelade Reine Gustafsson, att ”Djurgårdarens” annons
fakturor undan för undan börjat resultera i inbetalningar till 
huvudkassan. I anslutning härtill upplyste Rudolf Walldén, att de 
tre av honom förmedlade annonserna åsatts ett pris av kr. 10.000:- 
pr st. och att han också utgick från att de fakturerats i enlig
het härmed. Bo Andersson (kansliet) informeras.

Justeras: In fidem:

(Rudolf Walldén) (Karl Liliequist)


